
verd
ICV signa amb la resta 
de Grups “l’Acord per a 

millorar la transparència i la 
governança municipal”, de-
sitjant que serveixi veritable-
ment per fomentar la partici-
pació ciutadana, i millorar la 
imatge i el funcionament de 
l’Ajuntament de Cornellà.
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vermell 
Cornellà patirà les re-
tallades que està du-

ent a terme el Departament 
d’Educació d’Ernest Mara-
gall. Tres professionals que 
treballaven al Centre de Re-
cursos Pedagògics de Cor-
nellà només en quedarà un. 
Des d’ICV hem preguntat al 
Ple municpal per aquesta si-
tuació, i el govern municipal  
es limita a negar aquesta evi-
dència, que patiran els nens 
i nenes de Cornellà. PROU A 
LES RETALLADES a l’ESCO-
LA PÚBLICA!!

EnTREVISTA AMB EL CAnDIDAT D’ICV A LES  
ELECCIOnS MUnICIPALS DE 2011: L’ARnAU FUnES

ICV escull Arnau Funes Romero
candidat a l’alcaldia de Cornellà

Arnau Funes, de 33 anys i actual por-
taveu d’ICV a l’Ajuntament i diputat 
provincial, va ser escollit candidat mit-
jançant en unes primàries per l’afilia-
ció d’ICV. 

El Parc Esportiu Llobregat va ser 
el lloc escollit per presentar el cap de 
llista d’ICV. L’acte-sopar va congregar 
més d’un centenar de cornellanen-
ques i cornellanencs per  escoltar les 
primeres propostes d’Arnau Funes 
com alcaldable. També vam comptar 
amb una àmplia representació de la 
direcció comarcal i nacional d’ICV, en-
capçalada per Joan Herrera, cap de 
llista a les eleccions autonòmiques.

Herrera va destacar la capacitat i la 
trajectòria de Funes, al que va enco-
ratjar a continuar treballant per intro-
duir els canvis necessaris que neces-
sita Cornellà.

Arnau Funes, va tancar l’acte fent 
balanç de l’actualitat política i social de 
la ciutat, remarcant els grans aspec-
tes que han marcat el present mandat. 
Va destacar l’opacitat i la manca de 
diàleg que caracteritza l’actual equip 
de govern, i que una ciutat amb més 
de 80 mil habitants necessita més pla-
nificació i més valentia per afrontar la 
crisi i els canvis que cal fer i cada cop 
es fan més necessaris a Cornellà.

Gran participació en l’acte-sopar en què Joan Herrera va presentar 
el candidat d’ICV per a les Municipals de 2011

àmbar
Cap grup municipal va 
voler debatre al Ple Mu-

nicipal la moció d’ICV per con-
demnar l’actuació de l’exèrcit 
d’Israel, que el 31 de maig va 
atacar sis vaixells que trans-
portaven ajuda humanitària 
de tota Europa a Gaza cau-
sant almenys 10 morts i més 
de 30 ferits. Si que almenys 
vam poder fer un prec perquè 
es pronuciès el Consell de 
Cooperació. Ens agradaria 
pensar que l’equip de govern 
condemna i denuncia aquest 
tipus de pràctiques, però ens 
quedarem sense saber-ho.



ICV proposa que 
l’Ajuntament no 
utilitzi ETT’s
El grup municipal d’ICV-EPM a Cornellà 
va presentar una moció al Ple muni-
cipal d’aquest mes de juny per mos-
trar el desacord amb una mesura que 
afecta directament els ajuntaments i 
que permet que les Empreses de Tre-
ball Temporal (ETT) gestionin ofertes 
d’ocupació de l’administració pública.

Tot i que el govern local (PSC-CiU) 
va rebutjar la moció des d’ICV volem 
continuar impulsant una bona gestió 
en les contractacions de personal, ga-
rantint l’accés a l’administració local 
en condicions d’igualtat i de forma 
transparent per tots els ciutadans i 
ciutadanes, mitjançant contractacions 
estables i de qualitat i incidint en la 
integració laboral de les persones amb 
dificultats d’inserció en el mercat de 
treball.

La moció presentada mostra el re-
buig a les mesures aprovades en el 
Decret Llei de mesures urgents per la 
reforma del mercat de treball, apro-
vat pel Consell de ministres el passat 
16 de juny, en què es permet que les 
Empreses de Treball Temporal (ETT) 
es constitueixin en agències privades 
de col.locació amb ànim de lucre, 
que podran col.laborar amb el Servei 
Públic d’Ocupació en programes de 
recol.locació i en la gestió d’ofertes 
d’ocupació de l’administració pública.

A més des d’ICV recordem que al 
Ple municipal de 26 de juny de 1997 
es va acordar no fomentar ni promoci-
onar les activitats desenvolupades per 
les ETT’s. Per què aquesta vegada no 
s’ha volgut aprovar? Per què era una 
mesura Zapatero?

No a la participació de les Empreses 
de Treball Temporal (ETT) en la contra-
ctació de l’Ajuntament! Prou de preca-
rietat! Prou d’atacar els treballadors i 
les treballadores públics/ques! Volem 
transparència i ocupació pública de 
qualitat per sortir de la crisi.

Pregunta: Fa uns dies que estrenes candidatura a l’alcaldia, 
com va? Com et sents?
Resposta: Il.lusionat, responsabilitzat i agraït. És un honor en-
capçalar la llista d’ICV a Cornellà, que per mi i per molta gent va 
més enllà del que representen les sigles ICV a nivell nacional. 
Les llistes d’ICV a Cornellà sempre s’hi troba el major nombre de 
gent que coneix i estima la ciutat, i tenen el llegat de les llistes 
del PSUC dels primers anys de democràcia a Cornellà i del mo-
viment obrer i veïnal que hi va donar suport.

P: Com veus Cornellà?
R: Crec que no corren bons temps per una ciutat com la nostra, 
on la crisi econòmica i la saturació de la construcció són tant 
evidents. Estem en un moment decissiu per Cornellà i crec que 
la ciutat pot millorar. En aquest propers dos, màxim 3 anys, es 
prendran decisions urbanístiques i econòmiques clau i definiti-
ves pel futur de la ciutat i cal prendre-les amb el major consens 
possible. Cal Igualtat de drets i deures, d’oportunitats i obliga-
cions per a tota persona que viu a Cornellà, vingui d’on vingui, 
per evitar el conflicte entre les persones que més necessitats 
tenen.

P: Com li afecta la crisi a Cornellà?
R: Tenim molta persiana baixada als negocis locals, més de 
7.000 persones a l’atur, moltes d’elles sense prestació o amb 
prestacions baixíssimes, un dels nivells d’instrucció i de renda 
més baixos de Catalunya i una activitat econòmica molt defici-
ent. La Crisi obliga a redefinir una ciutat a la que li calen noves 
bases econòmiques; un altre tipus d’indústries i d’activitat eco-
nòmica en general. Recordeu que en els darrers premis ciutat 
de Cornellà, la categoria de premis a la iniciativa empresarial va 
quedar deserta. Avui, per exemple una aposta per la industria 
neta, o de les energies renovables ha de ser possible a Cornellà.

Parlem amb ... Arnau Funes 
candidat d’ICV a les Eleccions 
Municipals de 2011



Arnau Funes Romero, 
és Educador Social 
i diplomat en Treball 
Social per la UB. 
Actualment exerceix 
de portaveu del 
grup municipal 
d’ICV a Cornellà i 
a la Diputació de 
Barcelona.

P: Què et sembla la política d’habitat-
ge de l’Ajuntament?
R: Una ciutat que ha “expulsat” al 50% 
de la gent que volia un nou habitatge 
cap a d’altres municipis ha fracassat en 
política d’habitatge. Hi ha gent de Cor-
nellà vivint per tota la comarca perquè 
no podien pagar-se un pis a la seva ciu-
tat. L’Ajuntament s’ha inhibit i EMDUC-
SA s’ha equivocat. No és de rebut que 
els habitatges “socials” de l’Ajuntament 
estiguin a 2500 euros m2. EMDUCSA 
ha de fer política social d’habitatge no 
ha de servir per fer negoci.

P: I la política d’equipaments?
R: Oportunista, mal planificada i des-
compensada. Cornellà necessita uns 
bons equipaments per fer polítiques so-
cials potents. No s’ha fet mai una visió 
de conjunt de la ciutat en aquest tema. 
Tenim equipaments per lluir (Citilab, 
Parc Esportiu Llobregat, Auditori,...) de 
primer nivell i allunyats dels centre, i en 
canvi aquells que més usen les perso-
nes i les entitats com les escoles, els 
pavellons, o els centres cívics són pe-
tits, antiquats i mal conservats. Amb el 
dèficit econòmic de la gestió de Parc 

Esportiu es pot fer el manteniment de 
totes les escoles de Cornellà.

P: Com valores el paper d’ICV a 
l’Ajuntament aquest mandat? 
R: Fa tres anys ICV ens vam plantejar 
escriure una pàgina diferent a la vida 
política de Cornellà quan vam triar la 
soledat de l’oposició a canvi de la lliber-
tat d’expressió. Vam plantejar fer una 
oposició responsable i crítica, i crec que 
vam encertar.

P: Com orientes la feina fins les elec-
cions municipals de maig de 2011?
R: Vull i volem sumar gent i idees. Hem 
obert un procés de participació per con-
tactar amb ciutadanes i ciutadans per 
contrastar opinions i recollir idees, que 
durarà fins l’abril de 2011. Estic conven-
çut que a Cornellà s’esgota una etapa i 
que cal generar un espai obert i trans-
formador per donar un nou impuls a la 
ciutat. L’etapa en que una persona des 
de la cadira d’alcalde a Can Vallhonrat 
dirigia Cornellà sol s’ha d’acabar. 

P: Quins canvis planteja ICV per Cor-
nellà que ningú més no farà?
R: Canvis en urbanisme, habitatge, edu-
cació, cultura, medi ambient, comerç, 
mobilitat, joventut, benestar social,... 
Però sobretot Cornellà ha de canviar 
Majoria Absoluta per Diàleg. Si la gent 
de Cornellà volem hi ha possibilitats 
d’alternatives, i s’han de poder articular 
de forma amplia. Apostem per una nova 
relació entre l’Ajuntament, la ciutadania 
i les entitats, basada en la Transparèn-
cia i no en el clientelisme. En temps de 
Crisi econòmica i política calen parets 
de vidre a l’Ajuntament, tot s’ha de po-
der saber i entendre.

Elisa Corral en l’acte de presentació d’Arnau Funes

http://arnaufunes.blogspot.com
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Les actes del Ple al nostre web

A www.iniciativa.ct/cornella, a 

la secció “Documentació” po-

deu consultar les actes del Ple 

de l’Ajuntament.

Escriu a la Gotera

Cornellà necesista una opinió 

alternativa al Cornellà Informa, 

una mirada diferent a la ciutat 

i a la seva actualitat. Ens pots 

fer arribar la teva opinió/escrit 

a l’adreça electrònica: 

cornella@iniciativa.cat.
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Javier Rubio, 
nou president 
d’ICV-Cornellà
Javier Rubio, respon-
sable de Joves d’Es-
querra Verda, va ser 
escollit per unanimitat 
com a president d’ICV 
de Cornellà, substitu-
int Arnau Funes, qui 
va presentar la seva 
renúncia al càrrec per 
centrar-se en la seva 
feina com a portaveu 
d’ICV a l’Ajuntament 
de Cornellà i la candi-
datura a l’alcaldia.

Funes va fer balanç 
dels sis anys en que 
ha estat president, destacant el fet que ICV va decidir 
obrir una nova etapa d’oposició responsable a l’Ajun-
tament, així com mostrant preocupació per com la cri-
si econòmica està castigant a Cornellà i la seva gent, i 
com casos com Pretòria o Palau embruten injustament 
la gestió de lo públic i la política en si.

Rubio va plantejar com objectius clau d’ICV pel pro-
per periode articular una alternativa social i política a 
Cornellà, sumant més persones persones i col.lectius, 
que aposti per una sortida col.lectiva a la crisi i plantegi 
una candidatura amplia i seriosa per les properes elec-
cions municipals.

Les retallades de ZP 
DIGUEM PROU!  
Vaga general
Una Reforma Laboral que abarateix l’acomiada-
ment i un decret d’austeritat que retalla sous pú-
blics i pensions, calen més motius? 

L’Ajuntament de Cornellà, també ha aplicat ja 
la retallada de sous que preveu, l’injust, injusti-
ficat, i cada dia més innecessari Decret 8/2010 
de retallada ZP. Els treballadors i treballadores 
municipals patiran una retallada del 5 % del seu 
sou (de mitja), que és especialment injusta donat 
que els sous del nostre ajuntament són els més 
baixos del conjunt de la comarca.

També aquesta retallada afecta als sous dels 
càrrecs públics, amb una baixada d’entre el 5 i 
el 10% a quasi tots/es. Bàsicament als del go-
vern. Perquè l’alcalde ha decidit aplicar una re-
ducció extra de fins 
al 25% a la oposició 
(on ningú pot dedi-
car-se en exclusi-
va a l’Ajuntament). 
Això significa que 
hi haurà 4 regidors, 
3 de l’oposició, que 
passaran a cobrar 
400 euros al mes. 
Una anècdota, que 
mostra l’estil i el ta-
rannà de qui “mana” 
a Cornellà.


